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Protokoll från styrelsemöte 1
Onsdagen 7142010 hos Susanne Johnsson
Niirvarande: Susanne Johnsson, Jeanette Almgren, Ubbe Adolfsson & Ralph Mannehed

1. Mötets öppnande
Ordftiranden hälsade styrelsen välkomna till verksamhetsårets ftirsta möte och ftirklarade mötet

öppnat.
2. Föregående mötesprotokoll
Protokollet godkiindes i foreliggande form.
3. Inkommen post
NTF meddelar a-tt de numera tar ut en medlemsavgift på 500 kr per år. Styrelsen beslutade
diirlor att gäur NTF eftersom vi inte kiinner att vi fär valuta ftir pengama.
Det har också inkommit ett anonymt brev till ftireningen. Styrelsen vill på detta sätt meddela att
anonyma brev inte hanteras.
4. Kassörens rapport
Årsmötet beslöt att årsavgiften ska vara 125 kronor detta ar. Vid inbetalning åir det viktigt att
man anger medlemsnumret som består av de tre forsta bokståiverna i gatunamnet samt
husnumret, dvs. max 5 tecken (ex. MUR8, MUSI2). Medlemskorten delas ut efter inbetald
årsavgift. Vid behov av medlemskort tidigare alternativt uteblivet kort, ta kontakt med någon
av styrelsemedlemmarna.
5. Broschyr till nyinflyttade
Ett ftirslag på välkomstbroschyr har kommit styrelsen tillhanda. Denna kommer att utgöra
stommen vid framtagning av en broschyr till alla nyinflyttade. Styrelsen har också för avsikt att
publicera broschyren på hemsidan.
6. Hemsidan
Sedan årsskiftet har ftreningen en ny och fräsch hemsida. Denna iir lätt att underhålla och
kommer dåirlor kontinuerligt uppdateras med aktuell information. I närtid kommer den till
exempel uppdateras med historik om området. Rabattavtalssidan tir redan nu uppdaterad med
nya och gällande avtal.
7. Valborgsmässofirandet
Tyvärr blir det ingen brasa i år på grund av attplatsen diir vi brukar ha brasan ligger inom det
nyligen skapade Tollare Naturreservat. Kommunen har ftireslagit en alternativ plats i niirheten
av Johannes Petri skola som vi fiåirr inte kan acceptera beroende pä att vi inte kan såikerställa
vattenftirsörjningen dit. Intresserade kan se den ftireslagna platsen på hemsidan. Vi kommer till
nästa år ansöka om dispens för att få ha brasan på sedvanlig plats och hoppas att det går
igenom. (Anledningen till att vi inte gör det i år är att handläggningstiden är ett par månader.)
8. Övrigt
Inga öwiga iirenden togs upp.
9. Nästa möte
Mandagen 3ll5 2010 20.00 hos Ubbe Adolfsson
10. Avslutning
Ordftirande tackade fiir visat intresse och ftirklarade mötet avslutat.

Jeanette Almgren Susanne Johnsson


